



PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE, IIBK, 2017-05-02

Datum: 2017-05-02, kl. 18:00-19.30

Plats: Ingelstad sporthall

Närvarande.:

Anders Karlsson, Viktor Gustavsson, Thomas Johansson, Peter Hildingsson, Lotta Flinck, Marie Hammarstedt

AGENDA

1. Inledning (ordförande)

Mötet öppnas av ordförande Thomas Johansson

2. Dialog utbyte mellan Ingelstad IBK – Ingelstad IIK

Representanter från IIK deltog på denna del av mötet. Där diskuterades bl.a.:

- a. Diskussion om halltider för att minska påverkan på varandras verksamheter

Möjligheter till samarbete inom:

- b. Kung Inges
- c. Egna föreläsningar
- d. Idrottsneutrala utbildningar
- e. Policy- och värderingsfrågor

Överens att IIBK inväntar besked från IIK om intresse för samarbete.

3. Val av person för justering av protokoll

Anders vald till justeringsperson för mötet.

4. Genomgång föregående protokoll

Fg protokoll från 2017-03-21 genomgått. Följande saker kvarstår eller noteras särskilt:

- a. Entré till A-lagsmatcher ses över:
 - Diskuterade att höja entréavgift till 40/50 kr i och med högre division.
 - Marknadsföra klubben m.m. bättre via roll-ups i entrén
- b. Anders och Peter se över möjligheter till anordna outdoor-turnering som start på säsongen.

5. Utvärdering av fg säsong (gg av enkät/-svar)

Anders sammanställt enkät från ledare vilket i stort innehåller synpunkter:

- a. Strul med domare under säsongen
- b. Hallen smutsig
- c. Styrelsen bra
- d. Förbättringar förväntas inom utbildning och hantering domarfrågor

Anders delger resultatet av enkäten till hela styrelsens.

6. Förberedelser inför kommande säsong

a. Sammansättning lag/ledare inför nästa säsong

Ledare B-lag en utmaning till nästa år. Inga andra signaler från någon ledare att de inte avser fortsätta.



PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE, IIBK, 2017-05-02

b. Styrelsearbete 2017/2018

- **Gg av mandatperioder**

Se protokoll 2016-10-31 där det framgår att samtliga styrelsemedlemmars mandat utgår denna säsong. **Valberedning kontaktas.**

- **Arbetsfördelning ex. Anders roll**

Överens att försöka jobba med minde grupper som ansvarar för utpekade uppgifter dvs. inte utgå från att ex. enstaka person löser detta.

c. Budget – (Herrlaget m.m.)

Ang budget för A-laget är samtliga överens att hela styrelsen främst diskuterar totalbudget för A-laget och inte exakt fördelning.

Marie, Anders och Viktor ser över A-lagets budget inför kommande säsong.

d. Åtgärder i hallen (se fg. protokoll)

e. Avgifter – diskussion vilka som ska betala

Avgifter setts över inför förra säsongen. Avgifter kvarstår men förtydligande behövs att krav på medlemskap ej ställs på ledare. **Peter förtydligar text på sidan "Avgifter" på klubbsidan.**

f. Träningsstider

Anders och Peter tar fram och kommunicerar hall-/träningsstider i god tid för kommande säsong.

7. Övrigt

a. Kung Inges Dag

F.n. plan att IIBK ska ha mål + målvakt som sköts av A-laget

8. Mötet avslutas